
PROTOKOL NR XVIII112 


Z Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Ciechan6w w dniu 23 Jipca 2012 roku w lokaJu 


Urz~du Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza 


OJszewskiego -Przewodnicz~cego Rady Gminy. 


W Sesji uczestniczylo: 

14 radnych na stan 15 radnych 

( lista obecnosci w zalqczeniu). 

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udzial wzi~li: 

Marek Kiwit - W6jt Gminy 

Maria Nadratowska - Sekretarz Gminy 

Ewa J~drzejewska - Skarbnik Gminy 

Teresa Jakubiak - Kierownik GOPS 

Ad.! Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady XVIII Sesji Rady Gminy Ciechan6w otworzyl Eugeniusz Olszewski -

Przewodniczqcy Rady Gminy Ciechan6w powital radnych. Nast~pnie stwierdzil, ze po 

sprawdzeniu listy obecnosci na sali znajduje si~ 14 radnych co stanowi quorum wladne do 

podejmowania prawomocnych uchwal. 

Ad.2 Przyj£cie porz'!dku dziennego obrad.. 

Przewodniczqcy zwr6cil si~ z pytaniem do radnych czy Sq wnioski do przedstawionego porzqdku 


obrad. Radni nie zglosili wniosk6w do przedstawionego porzqdku obrad. 


Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie przyj~la porzqdek obrad. 


Porz~dek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyj~cie porz'ldku dziennego obrad . 
. 3. Dyskusja i glosowanie nad nast~puj'lcymi projektami uchwal: 
aI w sprawie wyrazenia zgody na realizacj~ przez Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej w 
Ciechanowie projektu system owego " Aktywizacja spoleczna i zawodowa w Gminie 
Ciechan6w" wsp6lfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet VII Promocja integracji 
spolecznej. Poddzialanie 7.1.1 " Rozw6j i upowszechnianie aktywnej integracji przez 
osrodki pomocy spofecznej" 
bl w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechan6w. 
cl w sprawie zmian w uchwale budzetowej Gminy Ciechan6w na rok 2012 
4.Wolne wnioski i zapytania. 



5.0dpowiedzi na pytania i wnioski . 
6.Zamkni~cie obrad. 

Ad.3. Dyskusja i elosowanie nad nast~puj'tcymi projektami uchwal: 

a/w sprawie wyrazenia zeody na realizacj~ przez Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej 
w Ciechanowie projektu system owego " Aktywizacja spoleczna i zawodowa w Gminie 
Ciechanow" wspolfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet VII Promocja 
integracji spolecznej. Poddzialanie 7.1.1 " Rozwoj i upowszechnianie aktywnej 
integracji przez osrodki pomocy spolecznej" 

Pani Kierownik GOPS om6wila uchwal((. Poinformowala, ze projekt skierowany jest do 
grupy os6b bezrobotnych gl6wnie do kobiet. Uczestnicy poszerzajct swoje kwalifikacje W 
okresie 2 lat 2010-20 II bylo obj~tych tym programem 27 uczestniczek, w tym roku 
otrzymalismy budzet na 2012 - 2014 rok. Zeby podpisac aneks do umowy potrzebna jest 
zgoda Rady Gminy 0 przystctPienie do projektu poniewaz wklad wlasny gminy wynosi 
10,5%. W tym roku b~dzie realizowany kurs na opiekuna dla os6b starszych i dzieci, 
sprzedawca magazynier, jedna osoba dostanie mozliwosc realizowania nauki w policealnej 
szkole fryzjerskiej oraz jedna zostanie skierowana do Warszawy na kurs kt6ry pozwoli jej 
wr6cic do pracy na stanowisko piel~gniarki. 

Rada Gminy podj~la uchwal~ stosunkiem glos6w: 13 - za 1 - przeciw, 0 - wstrzymujctcych 

luchwala w zalctczeniu do protokolul 

b/w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanow. 

Pani Skarbnik poinformowala, ze zmiany wystctPi1y ze wzgl~du na projekt realizowany 

przez GOPS, trzeba przewidziec srodki na rok 2013 - 2014. 

Rada Gminy jednomyslnie podj~la uchwal~. 


luchwala w zalctczeniu do protokolul 


c/w sprawie zmian w uchwale budzetowej Gminy Ciechanow na rok 2012 

Pani Skarbnik poinformowala, ze wprowadza si~ zmiany budzetu gminy po stronie 

dochod6w: zwi~kszenia -135.992,00 zl: 


• w dziale 756 -Dochody od osob prawnych, od osob fizycznych i od innych jednostek 
nieposiadaj~cych osobowosci prawnej oraz wydatki zwi~zane z ich poborem 
-20.000,00 zl z tytulu zwi~kszonych wplyw6w z podatku od nieruchomosci. 

• w dziale 853 -Pozos tale zadania w zakresie polityki spolecznej -115.992,00 zl z tytulu 
wprowadzenia dotacji i srodk6w na finansowanie projektu z Programu Operacyjnego 
Kapital Ludzki 2007 -2013 pod nazwct "Aktywizacja spoleczna i zawodowa w Gminie 
Ciechan6w" . 

Dodala r6wniez, ze Wprowadza si~ zmiany budzetu gminy po stronie wydatk6w : 
I. zmniejszenia 142.000,00 zl : 

• w dziale 010 -Rolnictwo i lowiectwo -142.000,00 zl z tytulu zmniejszenia naklad6w na 



zadanie "Budowa kanalizacji sanitarnej przy drodze wojew6dzkiej Ciechan6w

Chruszczewo" . 


2. zwi~kszenia -277.992,00 zl: 

• w dziale 010 -Rolnictwo i lowiectwo -142.000,00 zl z tytu1u zwi~kszonych nak1ad6w na 
budow~ odcinka sieci wodociqgowej w Prz~zewie -40.000,00 zl, na budow~ odcinka 
sieci wodociqgowej w Kargoszynie -67.000,00 zl i budow~ odcinka sieci 
wodociqgowej w Mieszkach R6zkach -35.000,00 zl 

• w dziale 700 -Gospodarka mieszkaniowa -20.000,00 zl na wycen~ nieruchomosci 
w Kargoszynie w celu naliczenia oplaty adiacenckiej. 

• w dziale 853 -Pozostate zadania w zakresie polityki spolecznej -115.992,00 zt na 
realizacj~ projektu z Programu Operacyjnego Kapita1 Ludzki 2007 -2013 pod 
nazw~ "Aktywizacja spo1eczna i zawodowa w Gminie Ciechan6w". 

Dochody budi:etu gminy na dzieil 23.07.2012 r. zamykaj~ si~ kwot~ 
21.962.730,55 zl. Wydatki budi:etu gminy na dzieil 23.07.2012 r. zamykaj~ si~ 
kwot~ 21.705.802,05 zl. 

Budi:et gminy na 2012 rok po dokonanych zmianach przedstawia si~ nast~puj~co : 
w tym: subwencje -3.409.412,00 zt 
dotacje celowe -2.811.227,73 zt 
srodki z funduszy strukturalnych -5.087.305,82 zt 
dochody wlasne -10.654.785,00 zl 
. w tym: . wydatki mahtkowe 6.806.957,50 zt· 
wydatki biei:~ce -14.898.844,55 zt 

wtym: 
l.splata odsetek od kredyt6w 540.000,00 zl 
2.zadania zlecone i powierzone -2.440.109,73 zl 
3.rezerwy og61ne i celowe 70.250,00 zl 

Radny Rudnicki zapyta1 co jest przyczyn~ zmian w budzecie w dziale Rolnictwo i 
10wiectwo. 
Pani Skarbnik odpowiedzia1a, ze przeniesiono pieni~dze z zadania wykonania kanalizacji w 
Chruszczewie gdyz nie b~dzie to realizowane w tym roku, pieni~dze te przeznaczono na 
budow~ wodociqg6w. 

Rada Gminy podj~la uchwa1~ stosunkiem glos6w 13 - za, 1 - przeciw, 0 - wstrzymuj~cych 

I uchwala w za1~czeniu do protoko1ul 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 
Radny Majkowski poinformowa1, ze wraz z sohysem wsi uporz~dkowa1 teren wsi, niestety 
ludzie nadal pozostawiaj~ smieci w pobJiskich rowach. 

Radny Chmielinski zapyta1, pana W 6jta kiedy b~d~ dokonywane remonty dr6g w 
Mieszkach. Doda1, ze rolnicy prosz~ 0 porozumienie si~ z PKP, zeby na okres zniw 
udost~pni6 przejazd przy wiadukcie w Mieszkach Bardonach. 



Ad.S. Odpowiedzi na pytania i wnioski. 
Pan Wojt powiedzial ze, dwoch soltysow si~ zmobilizowalo do sprzqtni~cia, zebranych 
smieci w Woli Pawlowskiej nie chcieli przyjqc, potrzebna byla interwencja. 
Odpowiadajqc na pytanie radnego Chmielinskiego powiedzial, ze nie otrzymal jeszcze 
odpowiedzi z PKP, a nie dopusci do odbioru jesli drogi i rowy melioracyjne nie zostanq 
doprowadzone do porzqdku. 
Dodal, ze nurtujqcq spraWq jest kanalizacja w Kargoszynie, syndyk zwodzil gmin~ przez 
dwa miesiqce, zapewnial, ze skonczq budow~, 17 lipca odbylo si~ spotkanie na ktorym 
przedstawili swojq rezygnacje z zakonczenia prac. Podpisalismy umow~ z 
WAPNOPLOEM. Dodal, ze wraz z komisjq rewizyjnq sprawdzilismy stan drog w 
Kargoszynie, drogi Sq nieprzejezdne, ludzie nie mogq dojechac do swoich domow. Firma 
WAPNOPOL poinformowala, ze metr gruzu wraz z utwardzeniem kosztuje 10 zl, natomiast 
metr 2 trucznia 22zl. Koszt naprawy drog wynioslby 115tys. zlotych, b~dzie to zapisane w 
protokole koniecznosci. Pan Wojt powiedzial, ze chcial by podjqc rozmowy z 
WAPNOPOLEM jeSli Rada wyrazi zgod~ na przeznaczenie pieni~dzy na remonty drog w 
Kargoszynie. Na komisji padlo pytanie 0 gruz ktory jest skladowany w Kargoszynie, Pan 
W ojt poinformowal, ze jest to dzialka pana Konwerskiego graniczqca z dzialkq gminnq, 
ktorq prawdopodobnie b~dzie chcial kupic. Dodal ze, spotkal si~ w dniu dzisiejszym z 
Panem Slawomirem Petrykowskim, ktory poinformowal, ze KRS nie zarejestrowalo 
stowarzyszenia, gdy stowarzyszenie powstanie prowadzenie ksi~gowosci nalezec b~dzie do 
gminy. GZEAS trzeba b~dzie utrzymac ze wzgl~du na obsrug~ przedszkola i szkol. 
Stowarzyszenie powinno na rok przed rozpocz~ciem roku szkolnego zlozyc wszystkie 
dokumenty. Poinformowal rowniez ze budowa kanalizacji w Chruszczewie ruszy moze w 
sierpniu 2013 roku, do tego czasu znajdziemy pieniqdze na wykonanie tej inwestycji, 
problemem w tym roku b~dzie wyplata odprawek dla nauczycieli z Gorysz gdyz jeszcze nie 
otrzymalismy dofinansowania za drog~ relacji Ujazdowek-Gorysze. 
Pan Wojt zapytal czy radni wyrazajq zgod~ na to aby podjqc rozmowy z WAPNOPOLEM 
odnosnie remontow drog w Kargoszynie. 
Radny Rudnicki zapytal czy b~dzie gwarancja na te drogi? Powiedzial, ze powinnismy 
poczekac, az droga osiqdzie po kanalizacji. 
Radny Chmielinski powiedzial , ze ludzie chcq dojechac do swoich posesji. 
Radny Jezierski powiedzial, ze truczen i gruz powinien byc liczony w metrach 
szesciennych. 
Pan Wojt powiedzial, ze WAPNOPOL zobowiqzuje si~ do tego ze gruz lub truczen b~dq 
rozsiewane rozsiewaczem na wczesniej przygotowany teren, zeby byla jednakowa wartosc. 
Odpowiadajqc na pytanie Radnego Rudnickiego powiedzial, ze nie rna gwarancji na drogi 
robione zaraz po inwestycji. Soltys wsi Kargoszyn powiedzial, ze na ul. Wiejskiej pozwolq 
tylko, polozyc asfalt, tak jak bylo przed inwestycjq, ale za jakis czas grunt obsiqdzie. 
Radna Ewa Ogl~cka zapytala czy wiadomo co z tymi ile zamontowanymi studzienkami. 
Pan Wojt powiedzial, ze Nowakowski - wlasciciel WAPNOPOLU podpisal umow~ 0 

dokonczenie budowy wraz z remontem ile zamontowanych studzienek. 
Radny Rudnicki powiedzial, ze nalezy wymienic inspektora nadzoru, ktory jest 
odpowiedzialny za ile wykonanq prac~. 
Pan Wojt powiedzial, ze mozna napisac pismo do WZiR. 
Radny Jezierski powiedzial, ze najpierw na1ezy sprawdzic kanalizacj~ poprzez 
kamerowanie, a dopiero poiniej poprawiac drogi. 
Radna Anna Zebrowska powiedziala, ze caly projekt jest ile zrobiony, ta kanalizacja b~dzie 



nas kosztowac 0 wiele wi~cej niz jest zapisane w projekcie, dodala r6wniez, ze do czasu 

odbioru nie nalezy poprawiac dr6g gdyz jest to zbyt ryzykowne. 

Radny Petrykowski zapytal kiedy b~dzie kamerowanie, tej kanalizacji. 

Pan W6jt poinformowal, ze nalezy zrobic kamerowanie kanalizacji przed 20 sierpnia. 

Radna Przybylowska powiedziala, ze Rada powinna wyrazic zgod~ na to zeby stworzyc 

ludziom godziwe warunki do zycia. 

Przewodniczqcy Rady dodal, ze nie bylo by problemem gdyby jeden mieszkaniec nie mial 

dojazdu do posesji, w Kargoszynie 80% mieszkanc6w nie moze dojechac do swoich 

dom6w. 

Rada wi~kszosciq glos6w wyrazila zgod~ na podj~cie rozm6w z WAPNOPOLEM w 

sprawie remontu dr6g w Kargoszynie. 

Ad.6. Zamkni~cie obrad. 

Przewodniczqcy Rady Gminy podzi~kowal wszystkim obecnym za przybycie i zamknql 

obrady XVIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Ciechan6w. 


Protokolowala 

Patrycja Zyznowska 




